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Vught, 14 mei 2018 

 
 

 

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 

Betreft: Schriftelijke vragen PvdA-GroenLinks betreffende de voorgenomen kap van de 

monumentale beuk op het Maurickplein vanwege herinrichting 
 

 

Het college heeft zichzelf op 8 mei 2018 een omgevingsvergunning verstrekt voor het 

kappen van 11 bomen voor de herinrichting van het Maurickplein en de Boxtelseweg. 

Onder deze bomen bevindt zich ook een monumentale beuk, opgenomen op de 

monumentale en waardevolle bomenlijst. Deze bomen hebben echter een beschermde 

status.  

De fractie wil graag meer inzicht in de afweging die het college heeft gemaakt en de 

alternatieven die er zijn. PvdA-GroenLinks heeft daarom de volgende schriftelijke vragen 

aan het college: 
 

1. Het college geeft aan dat de bomen niet duurzaam te handhaven zijn binnen het 

plan. Was behoud van de 11 bomen, waaronder minimaal de monumentale beuk, 

een randvoorwaarde voor het project? 

A. Zo ja, waarom is daar dan alsnog van afgezien? 

B. Zo nee, hoe verhoudt dat zich tot de uitgangspunten van de Nota Groen? 

 

2. Het college schrijft dat er sprake is van “(…) een zwaarwegend algemeen 

maatschappelijk belang, van niet-tijdelijke aard dat opweegt tegen de kap van de 

houtopstand. Het belang dat is gediend met herinrichting wegen wij zwaarder dan 

het belang dat is gediend met het behoud van de bomen op basis van de 

beoordelingscriteria zoals opgenomen in de notitie waardevolle bomenlijst 

Gemeente Vught”. In de Nota Groen is opgenomen dat behoud van bestaande 

bomen uitgangspunt is en dat alleen wanneer er geen andere mogelijkheden zijn 

wordt gekozen voor kap en compensatie. Hoe luidt de afweging van het college 

om op het Maurickplein te kiezen voor kap? 

 

3. Volgens diverse groene organisaties zoals Boom en Bosch en de Natuur en 

Milieugroep Vught (NMV) zijn er alternatieven mogelijk waarbij de monumentale 

beuk wel behouden kan blijven. De NMV heeft hiervoor ook een plan voorgelegd 

aan de gemeente. 

A. Waarom zijn er volgens het college geen alternatieven getuige de keuze 

om over te gaan tot kap en compensatie? 

B. Waarom wijst het college alternatieven zoals het plan van de NMV af? 

 

4. PvdA-GroenLinks vraagt zich af wat de waarde is van een monumentale en 

waardevolle bomenlijst als gezonde bomen met toekomstperspectief alsnog 

moeten wijken voor andere belangen. Is het college van mening dat de Nota 

Groen desondanks voldoende bescherming biedt aan (monumentale) bomen in 

Vught? Kunt u dit toelichten? 

 

In afwachting van Uw antwoord, 

 

Namens de fractie van PvdA-GroenLinks, 

Toine van de Ven 


